



**Macao Sam Yuk Middle School of Seventh-day Adventists**

English Section: Kindergarten Division

School Year 2017-2018

December, January & February Upcoming Activities

Dec. 7, 2017

<b>Date</b>	<b>Activities</b>
Dec. 14, 2017  9:00 - 12:00 pm <b>(Thursday)</b>	<p><b><u>Kindergarten Sports Day: Half-Day</u></b>  <b>Plan A: Good Weather</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Students must wear school uniform.</li> <li>2. Students should be accompanied by a guardian on that day.</li> <li>3. Use <u>Gate A</u> for entrance. We will open at <u>8:50 am</u>.</li> <li>4. Students will go home right after the activities.</li> </ol> <p><b>Plan B: Rainy weather (Half-Day)</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Only students will join</li> <li>2. Students will come to school 8:50 am and be picked-up by 12:00 noon at the same gates.</li> </ol> <p><b>Note:</b> SMS will be sent between 7:30 - 8:00 am on Thursday, Dec. 14, 2017 regarding the final plan, whether Plan A or Plan B.</p>
December 19, 2017 (9:30-11:30 am) <b>(Tuesday)</b>	<p><b><u>Christmas Party: Half-Day</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Each child should be accompanied by 1 adult only due to a limited space.</li> <li>2. Use Gate A for entrance. We will open the gate at 9:20 am.</li> <li>3. Please bring food at least good for 5 persons for “sharing”. Teachers will show you the list of food for your choices.</li> <li>4. Attire: Students may wear any casual attire</li> </ol>
Dec. 20, 2017 - Jan. 1, 2018	<p><b><u>Christmas Holidays</u></b>            Classes will resume on Jan. 2, 2018</p>
Jan. 29- Feb. 2, 2018 <b>(Monday - Friday)</b>	<p><b><u>Assessment Week: Half-day</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Students will come to school at usual time (8: 20 am) and be picked-up by 12:00 noon (same gates)</li> <li>2. No after school care.</li> </ol>
Feb. 11, 2018 (9:30-11:30 am)	<p><b><u>Kindergarten Putonghua Day: Half day</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Students must be accompanied by parent or guardian on that day.</li> <li>2. Use Gate A for entrance. We will open by 9:20 am.</li> <li>3. Students are encouraged to bring <b>Chinese Lantern (Chinese Lantern Festival)</b> related decoration (<b>homemade only to promote recycling</b>) on Jan. 29-Feb. 5, 2018. Please write the name of your child on the decoration he/she will bring.</li> <li>4. Students should wear Chinese costume. Parents and teachers are encouraged to wear Chinese costume as well.</li> <li>5. Please bring Chinese traditional food (no pork, shrimp, prawn, crab, etc.) on February 11, 2018 for sharing.</li> <li>6. Students will be dismissed right after the program (11:30 am).</li> </ol>
Feb. 15 - 25, 2018	<p><b><u>Chinese New Year Holidays</u></b>            Classes will resume on Feb. 26, 2018</p>
Feb. 28-1 Mar, 2018 <b>Wednesday &amp; Thursday</b> <b>3:15-4:25pm</b>	<p><b><u>Kindergarten Report Card Issuance</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Teachers will show you the list of the time schedule during the Christmas Party for you to choose your available time.</li> <li>2. In case you will miss the appointment on Feb. 21 or Mar. 1, 2018,, kindly make an arrangement for another schedule depending upon the teacher and your availability.</li> </ol>

**澳門基督復臨安息日會三育中學**  
**幼稚園英文部**  
**2017-2018學年**  
**近期活動**

日期	活動
2017年12月14日 星期四 上午 9:00-12:00	<b>幼稚園運動日：活動半天</b> 計劃A：晴天（半天） <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 學生必須穿著校服。</li> <li>2. 每位學生當天應由 1 位家長/監護人陪同。</li> <li>3. 請由A門進校。上午8:50開啓校門。</li> <li>4. 學生將在活動後，放學回家。</li> </ol> 計劃B：陰雨天氣（半天） <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 因場地關係，只有學生參加。</li> <li>2. 學生到校時間(上午8:50)，並在上午12:00在同一門口接回。</li> </ol> 注意：短信將於2017年12月14日星期四上午7:30至8:00之間發送，以便通知最終採用計劃 A 或計劃 B。
2017年12月19日 星期二 上午 9:30-11:30	<b>聖誕聚餐：活動半天</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.因場地關係，每名學生只能由1名家長/監護人陪同。</li> <li>2.請由A門進校。上午9:20開啓校門。</li> <li>3.請準備約5人份量食物，讓學生可從中學習與同學及家長分享；老師會預備食物選擇表，家長可於表內選擇要準備的食物。</li> <li>4.服裝：學生可以穿著休閒裝。</li> </ol>
2017年12月20日至 2018年1月1日	<b>聖誕及元誕假期</b> 2018年1月2日，照常上課。
2018年1月29日至 2月2日 星期一至星期五	<b>幼稚園評估週：僅半天</b> 該週每天正午12:00放學，請準時接 貴子女回家。 <ol style="list-style-type: none"> <li>1.學生如常時間到校(上午8:20)，並在正午12:00在平時接放學門口接回。</li> <li>2.沒有課後托管班。</li> </ol>
2018年2月11日 星期日 上午9:30 -11:30	<b>普通話活動日：活動半天</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.當天學生必須在父母或監護人陪同下參與活動。</li> <li>2.請由A門進校。上午9:20開啓校門。</li> <li>3. 鼓勵學生在2018年1月29日至2月5日間，遞交(環保物料自製的)環保燈籠，參加普通話日燈籠比賽。並請寫上學生的名字及班別。</li> <li>4.當天建議學生穿著中國服飾。鼓勵家長與老師亦穿著中國服飾參與。</li> <li>5. 請於當天(2月11日)攜帶少量中國傳統食品（不含豬肉，蝦，螃蟹等）回校，作分享之用。</li> <li>6.學生將在活動後，放學回家。</li> </ol>
2018年2月15日至 2月25日	<b>農曆年假期</b> 2018年2月26日，照常上課。
2018年2月28日至 3月1日 星期三和星期四 下午3:15-4:25	<b>派發成績單：下午(3:15-4:25)</b> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.老師將在聖誕聚餐當天讓家長填選合適時間，時段位置先到先得，沒有填寫的，將隨機安排。</li> <li>2.如家長想有更長的面談時間，請另約時段。若錯過了時段，須等老師有空閒時間才會候補。</li> </ol>